
   
 

   
 

Zápis 
z 8. zasedání Akademického senátu FTOP ze dne 26. 2. 2025 

 

Přítomni: Ing. Vojtěch Kouba, Ph.D., Ing. Veronika Váchová, Ph.D., Ing. Radek Škarohlíd, Ph.D., 

Ing. Josef Farták, Ph.D., Ing. Eliška Purkarová, Ph.D., Ing. Hana Skálová, Ing. Adam Loos, Bc. Eliška Páleníčková, 

Lukáš Bartoš 

Omluveni:  

Hosté: Ing. Jan Bindzar, Ph.D. 

Schválený program (9/0/0) 
1. Představení členů senátu  
2. Diskuze o nedostatečnosti počtu kreditů pro navazující magisterské studium u bakalářského 

studijního programu Omezování klimatických změn 
3. Odůvodnění příchozích financí ze stipendií v SIS 
4. Plánované změny ve struktuře PhD studia v návaznosti na novelu zákona 
5. Informace z KD 
6. Různé 

1.  Představení členů senátu  
V prosinci 2024 proběhly volby pro studentské senátory do AS FTOP, kde za volební skupinu studenti Bc. a 

Mgr. programů zvítězil Lukáš Bartoš a za volební skupinu studenti Ph.D. programů zvítězil Ing. Adam Loos. 

Současní a noví senátoři se vzájemně představili a těší se na budoucí spolupráci.  

2. Diskuze o nedostatečnosti počtu kreditů pro navazující magisterské studium u bakalářského studijního 
programu Omezování klimatických změn 

Bc. Eliška Páleníčková obeznámila přítomné senátory s problémem nedostatečného počtu kreditů pro 

nanavazující Mgr. programy, se kterým za ní přišli studenti 1. ročníku Bc. studijního programu Omezování 

klimatických změn. Pan proděkan pro pedagogickou činnost Ing. Jan Bindzar, Ph.D.  o daném problému 

nedostačujícího počtu kreditů ví a aktivně jej řeší, aby studenti mohli pokračovat do navazujících Mgr. 

studijních programů. V současnosti se kreditové požadavky, ale i požadavky na přijímací řízení pro navazující 

Mgr. studijní programy aktualizují a jakmile budou schválené, tak s nimi budou dotčení studenti seznámeni.  

Pan proděkan Ing. Jan Bindzar, Ph.D. již se studenty Bc. studijního programu Omezování klimatických změn 

toto téma diskutoval a dále je chce ujistit, že se aktivně podílí na řešení tohoto problému.  

3. Odůvodnění příchozích financí ve stipendií v SIS  
Studentští senátoři obeznámili senát s nejasností ohledně identifikace zasílaných stipendií, kterými jsou 

odměňováni za propagační nebo jiné akce. V SIS lze vidět u daných částek pouze kódy, které nejsou vždy jasně 

přiřaditelné dané odměněné činnosti a studenti by rádi věděli, za jakou jejich činnost jim tedy byla příslušná 

částka vyplacena. Tento návrh bude přednesen na příštím kolegiu děkana, zda by při zasílání stipendií bylo 

možné studenty blíže informovat (např. skrze kolonku typ nebo zdůvodnění), za jakou jejich činnost jim byla 

příslušná odměna zaslána. 

4. Plánované změny ve struktuře Ph.D. studia v návaznosti na novelu zákona   
Ing. Adam Loos obeznámil senátory s posledními změnami, které jsou plánovány na VŠCHT Praha po přijetí 

novely VŠ zákona, která má být platná od 1. 9. 2025. V novele se nalézají nejasné formulace pro pravidla nové 

struktury Ph.D. studia, zejména u financování studentů a organizace studia. Proběhla diskuze mezi přítomnými 

senátory, kteří se blíže seznámili s plánovanými změnami a v diskuzi budou dále pokračovat na dalším 

zasedání.  



   
 

   
 

5. Informace z KD 
Ing. Vojtěch Kouba, Ph.D. seznámil přítomné senátory s informacemi z proběhlých kolegií děkana, která 

proběhla 26. 11. 2024, 17. 12. 2024 a v novém roce 7. 1. a 28. 1. 2025. Senátoři vždy dostávají k prostudování 

zápis z KD a o aktuálním stavu dění pro FTOP jsou informováni.  

6. Různé  
Bc. Eliška Páleníčková zmínila, že pro studijní program Udržitelná mobilita – Energie a materiály nejsou na 

webových stránkách uvedeny bližší informace ohledně předmětů vyučovaných na ČVUT. Také zmínila 

nesoulad časové dotace předmětů na VŠCHT (týdenní časová dotace) a na ČVUT (semestrální časová dotace). 

Odlišnost v časové dotaci je způsobena nekompatibilitou VŠCHT a ČVUT studijních systémů, jak nám objasnil 

přítomný pan proděkan Ing. Jan Bindzar, Ph.D. Z tohoto důvodu budou požádán i webmasteři, aby k 

předmětům ČVUT doplnili zmínku o tom, že se jedná o semestrální časovou náročnost, nikoliv týdenní.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapsala Za správnost 
Ing. Hana Skálová  Ing. Vojtěch Kouba, Ph.D. 

 


